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T.C. 
KEPEZ BELEDİYESİ 

MECLİS BAŞKANLIĞI 
 
                                                                              SEÇİM DEVRESİ        :31.03.2019 
                                                                              TOPLANTI TARİHİ    :04.03.2020 
                                                                              TOPLANTI DÖNEMİ :OLAĞAN 
                                                                              TOPLANTI GÜNÜ       :ÇARŞAMBA 
 

TOPLANTI TUTANAĞI 
(HERKESE AÇIK OTURUM) 

5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarınca MART 2020 Olağan Meclis 
Toplantısı 04.03.2020 tarihinde tek oturum halinde toplanmıştır. 04.03.2020 tarihli 
Meclis Toplantısında Tüm Belediye Meclis Üyelerinin hazır bulundukları görülmüştür.  
 

2020 MART AYI OLAĞAN MECLİSİ 
 

BİROL ARSLAN:  Çok değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım şehitlerimizi saygı ile anmak 
üzere sizleri Saygı Duruşuna ve İstiklal Marşımızı okumaya davet ediyorum. Teşekkür 
ederim. Çok değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım ve bizleri canlı yayında izleyen değerli 
hemşerilerim 08 Mart Dünya Emekçi Kadınlar günü bizde Kepez Belediyesi olarak 
Kadınlarımıza seminerler ve kurslar düzenlemekteyiz. Bu kapsamda Uluslararası Eğitim 
Modeli olan Kadın İnsan Hakları Eğitimimize katılan kadın gruplarımız bugünkü Meclis 
Toplantımızda aramızda bulunmaktadırlar. Kendilerine Meclisimize hoş geldiniz diyorum. 08 
Mart Dünya Kadınlar günü anlamı önemi adına sözü eğitime katılan kadınlarımıza vermek 
istiyorum. Buyurun.  

SEMA ÇOBAN: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Teşekkür ediyorum. Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım.  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.    

BİROL ARSLAN: Öyle mi? Buyurun.  

SAFİYE ERER: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Teşekkür ediyorum. Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım şehitlerimizle 
hepimizin içinin yandığı bu günlerde toplumsal birlik ve barışı daha da yüksek sesle ifade 
eden mücadelesini toplumsal ve evrensel barış adına sürdüren kadınlarımızın 08 Mart Dünya 
Emekçi Kadınlar haftasını bir kez daha kutluyorum. Kepez Belediyesi olarak bizler 
kadınlarımızın hak ettiği yerlerde görmek amacıyla hizmetlerimizi eğitim başta olmak üzere 
sürdürmekteyiz. Aynı amaç doğrultusunda Belediyemizde görev yapan Memur Kadın 
Personelimiz Nihan YILMAZ’ı Temizlik İşleri Müdürü olarak atadım. Artık Kepez’de 
Temizlik bir kadına emanet. Kadının daha titiz bir sorumluluk ile yaklaştığı ve her görevi bu 
ilkelerle yerine getirdiği inancı ile bilgilerinize sunuyorum. Kepez Belediyemizin Temizlik 
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İşleri’nden sorumlu yeni Müdürümüz Sayın Nihan YILMAZ’ı atama yazısını vermek üzere 
yanıma davet ediyorum. Evet böyle anlamlı bir haftada Belediye Personelimiz Sayın Memur 
Nihan YILMAZ’ı Kepez Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü’ne atadım. Artık Kepez’de 
temizlik bir kadına emanet. Sevgili Nihan sana başarılar diliyorum. Öncelikle kurumumuza 
Kepez Belediyemize ve şahsına hayırlı uğurlu olsun. Çalışmalarında başarılar diliyorum. 

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.   

BİROL ARSLAN: Değerli arkadaşlarım. 31.07 tarihi itibarı ile bu görevi Temizlik İşleri 
Müdür Vekilliğini Cem MATARA arkadaşımız vekaleten yürütmekte idi. Aynı zamanda 
Zabıta Müdürü kendisi ve bu tarihe kadar yapmış olduğu hizmetlerden dolayı da kendisine 
çok teşekkür ediyorum ve Cem beye teşekkür ediyorum.  

CEM MATARA: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN: Belediyemize bugüne kadar yapmış olduğu çalışmalardan dolayı. Bilgi 
olarak paylaşayım Belediyemizde 10 (on) Müdürlüğümüz var. Bu kadroların 3 (üç) tanesi 
bugünkü atamayla birlikte kadın arkadaşlarımıza emanet. Kendilerine ve diğer tüm Müdürlere 
yapacağı çalışmalarda başarılar diliyorum. Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım, yoklamamız 
yapıldı. Yeterli çoğunluğumuz vardır. 2020 Yılı Mart Ayı Olağan Meclis toplantımızı 
açıyorum. Çok değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım ve bizleri televizyonları başında canlı 
yayında izleyen çok değerli hemşerilerim, Meclis gündemimize geçmeden önce Şubat Ayının 
kısa bir değerlendirmesini yapmak istiyorum. Öncelikle yurdumuzun sınır güvenliği için 
görev yapan Mehmetçiğimize üstün başarılar diliyorum. Suriye’de, Libya’da ülke 
topraklarımız içinde şehit olan askerlerimize Allah’tan rahmet diliyorum. Ailelerimizin ve 
Ulusumuzun başı sağ olsun. Yaralı Mehmetçiklerimize acil şifalar diliyorum. Değerli Meclis 
Üyeleri Çanakkale İdare Mahkemesi’nin aldığı karar ile Şubat Ayında Çanakkale 
kamuoyunun en çok konuşulan konulardan biri olan İlçe minibüslerinin Devlet Hastanesi’ne 
yolcu bırakamama nedeniyle oluşan bilgi kirliliğini ortadan kaldırma adına Çanakkale 
Belediye Başkanımız Sayın Ülgür GÖKHAN ile birlikte bir basın toplantısı düzenledik. 
Hastane kurulduğu tarihten itibaren yaşanan tüm süreci anlattık. Yaşlı, hasta, engeli ve 
yakınlarının mağdur olmaması için çözüm ile ilgili çalışmalarımızı yapmış olduğumuz basın 
toplantısında kamuoyumuz ile paylaştık. Açıklamamızdan sonra İl Trafik Komisyonunun 
aldığı karar doğrultusunda İlçe minibüslerinin İlçelerden getirdikleri yolcuları sadece hastane 
durağına indirerek otogara gitmelerini ve yine sadece hastane durağından kendi yolcularını 
alarak İlçelerine gitmelerine karar verilmiştir. Hızır oruçlarının ilk gün hızır birliktir, 
bütünlüktür ve dayanışmadır diyerek Çanakkale Cem Evinde canlarımız ile hızır iftarında 
buluştuk. 14 Şubat Sevgililer Günün de Kepez de Belediyemiz önünde, halk kafede 
hazırladığımız Sevgililer Günü görselinde fotoğraf çekerek sosyal medya hesaplarında 
paylaşan 3 (üç) çiftimize akşam yemeği ikramında bulunduk. Boğazkent Mahallemizde yeni 
veznemizi hizmete sunduk. Boğazkent Mahallemizde yaşayan yurttaşlarımıza büyük kolaylık 
sağlayan veznemiz halkımıza hayırlı olsun. Ayrıca yine Boğazkent Mahallemizde daha ferah 
ve daha rahat olarak yeni yerinde hizmet vermeye başlayan kadın spor merkezimizi açtık. 
Spor sağlıktır diyerek Boğazkent te yaşayan tüm kadınlarımızı salonumuza davet ediyorum. 
Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım son günlerde aldığımız bunca olumsuz haberden sonra bizi 
mutlu eden haberlerden biri de başarılı gençlerimizden Ahmet Eray DURU’dan geldi. 
Kepezspor güreşçimiz Ahmet Eray DURU serbest güreş 68 kiloda Çanakkale İl birincisi 
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Balıkesir grup ikincisi olduktan sonra Rize de gerçekleşen Türkiye şampiyonasında Türkiye 
üçüncüsü  olmuştur. Sporcumuzu ve Kepezspor antrenörümüz Mehmet PEHLİVAN’ı tebrik 
ediyor, genç kardeşlerimizin başarılarının devamını diliyorum. ÇABA Derneği ile birlikte 
yürüttüğümüz Evimizin Sağlık Elçileri programının mezuniyet törenine katıldık. 4 (dört) 
haftalık yoğun katılımlı bu programda emeği geçen ÇABA Derneği Başkanı Sayın Eda 
KOSİF’e, ÇABA Derneği Koordinatörü Sayın Özlem ZEHEBİ’ye, ÇABAÇAM Genel 
Koordinatörü Sayın Profesör Dr. Ebru AKTAN ACAR’a gönüllü eğitim veren doktorlarımıza 
ve katılım sağlayan hemşerilerimize çok teşekkür ediyorum. Kepez Belediyesi Sanat 
Atölyemizde bulunan çini, dikiş, halı ve el branşları, resim kurslarımızı Başkan Yardımcım ve 
Meclis Üyelerimiz ile birlikte ziyaret ettim. Kursiyerlerimiz ile uzun uzun sohbetler 
gerçekleştirdik. Kursiyerlerimizin mutluluğu bizim mutluluğu diyerek sanata ve kültüre sahip 
çıkmaya devam edeceğiz. Sayın Meclis Üyesi arkadaşlarım bir ay önceki meclis tutanakları 
sizlere ulaştırıldı. Okunmuş kabul edelim mi?  

MEHMET NAİR: Edelim başkanım.      

BİROL ARSLAN: İYİ Parti Grubu, Cumhuriyet Halk Partisi Grubu. O halde oylamaya 
sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Evet şimdi gündemimize 
geçiyorum.  Buyurun. 

BURÇİN SOYSAL: Gündem. 

1. 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı ile 19 Mayıs Gençlik ve Spor Bayramı 
için tertiplenecek yarışmalarda verilecek ödüllerin belirlenmesi için Belediyemiz 
Encümenine yetki verilmesi hususunun görüşülmesi, 

2. Geleneksel Kepez Belediyesi Kayısı Festivali Satranç Turnuvası düzenlenmesi ve 
turnuva kapsamında dereceye girenlere verilecek ödüllerin belirlenmesi için Belediye 
Başkanına ve Belediye Encümenine yetki verilmesi hususunun görüşülmesi, 

3. 2’inci Özgür Kepez Uluslararası Halk Dansları Festivali düzenlenmesi için Belediye 
Başkanına ve Belediye Encümenine yetki verilmesi hususunun görüşülmesi, 

4. Çanakkale Turizm ve Tanıtma Derneğinin talebi üzerine, 13 Aralık 1914’de batırılan 
Mesudiye Zırhlısında şehit olan Çanakkaleli Üsteğmen Ömer Oğlu Ziya’nın 
Beldemizde uygun görülen bir yere verilmesi hususunun görüşülmesi, 

5. Belediyemiz Meclisinin 05.02.2020 tarih ve 2020/23 sayılı kararı ile İsim Tespit 
Komisyonuna sevk edilen, Gülten ŞİMŞEK’in 27.01.2020 tarihli dilekçesine istinaden 
Cengiz ŞİMŞEK isminin Beldemizde bulunan bir park alanına verilmesi hususunun 
görüşülmesi, 

6. Belediyemiz Meclisinin 05.02.2020 tarih ve 2020/24 sayılı kararı ile İsim Tespit 
Komisyonuna sevk edilen, Sebahat KORKMAZ’ın 27.01.2020 tarihli dilekçesine 
istinaden Şehit Cevdet KORKMAZ isminin Beldemizde bulunan bir park alanına 
verilmesi hususunun görüşülmesi, 

7. Belediyemiz Meclisinin 05.02.2020 tarih ve 2020/37 sayılı kararı ile İmar ve 
Bayındırlık Komisyonuna sevk edilen, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, 
Cumhuriyet Mahallesi Pafta: H16C-13C-4D, Parsel: 1104’de kayıtlı taşınmazın 
kuzeyindeki park alanına Trafo Amaçlı 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan 
Değişikliği, 
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8. Belediyemiz Meclisinin 05.02.2020 tarih ve 2020/39 sayılı kararı ile İmar ve 
Bayındırlık Komisyonuna sevk edilen, Beldemiz Boğazkent Mahallesi, Pafta: H16C-
14D, Ada: 297, Parsel: 11’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar 
Plan Değişikliği hususunun görüşülmesi, 

9. Belediyemiz Meclisinin 05.02.2020 tarih ve 2020/40 sayılı kararı ile İmar ve 
Bayındırlık Komisyonuna sevk edilen, Beldemiz Boğazkent Mahallesi, Pafta: H16C-
14D-4A, Ada: 297, Parsel: 11’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama 
İmar Plan Değişikliği hususunun görüşülmesi, 

10. Beldemiz Boğazkent Mahallesi Pafta: H16C-14D, Ada: 325, Parsel: 11’de kayıtlı 
taşınmaz üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği, 

11. Beldemiz Boğazkent Mahallesi Pafta: H16C-14D-4D, Ada: 325, Parsel: 11’de kayıtlı 
taşınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği, 

12. Belediyemiz Meclisinin 05.02.2020 tarih ve 2020/41 sayılı kararı ile İsim Tespit 
Komisyonuna sevk edilen, Toprak dede isminin, Beldemizde uygun görülen bir yere 
verilmesi hususunun görüşülmesi, 

13. Belediyemiz Meclisi’nin 2020 Nisan ayında yapacağı Meclis toplantı gün tespiti, 

14. Kapanış. 

BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum. Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım 1 (bir) ek 
önergemiz var. Buyurun lütfen.  

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN:  İlgi: Kepez Spor Kulübü Derneği Başkanlığının 
02.03.2020 tarihli yazısı. 

İlgi yazı ile Beldemiz sınırları içerisinde Amatör Spor Kulübü olarak faaliyet gösteren 
Kepez Spor Kulübü, Belediyemizden 171 (yüzyetmişbir) takım eşofman, 15 (onbeş) adet 
kamp eşofmanı, 100 (yüz) adet antrenman tabak talep edilmekte olup, 5393 Sayılı Belediye 
Kanununun 14. maddesi (Gerektiğinde, Sporu teşvik etmek amacıyla gençlere spor malzemesi 
verir, amatör spor kulüplerine ayni ve nakdi yardım yapar ve gerekli desteği sağlar, her türlü 
amatör spor karşılaşmaları düzenler, yurt içi ve yurt dışı müsabakalarda üstün başarı gösteren 
veya derece alan öğrencilere, sporculara, teknik yöneticilere ve antrenörlere Belediye Meclis 
Kararıyla ödül verebilir) uyarınca bahse konu malzemelerin Belediyemizce temin edilerek 
Kepez Spor Kulübü'ne yardım yapılması hususunun Sayın Meclis Heyetince görüşülerek 
gerekli kararın alınmasını arz ve teklif ederim. 04.03.2020 Mehmet YAMAN Belediye Meclis 
Üyesi. 

BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum. Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım önergenin Meclis 
gündemine ilave edilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul 
edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Ve gündemimize geçiyoruz.  
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Gündem 1- 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı ile 19 Mayıs Gençlik ve Spor 
Bayramı için tertiplenecek yarışmalarda verilecek ödüllerin belirlenmesi için Belediyemiz 
Encümenine yetki verilmesi hususunun görüşülmesi.  

NEJLA SULU: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Evet değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım. Bu konu ile ilgili görüş beyan 
etmek isteyen var mı?  

MEHMET NAİR: Başkanım daha önce veriliyordu bu değil mi? 

BİROL ARSLAN: Evet şimdi ben size öyle bir bilgi paylaşayım değerli arkadaşlar. 
Çocuklarımızla ilgili 23 Nisan’da bir lunapark geliyordu. Onun içinde şişme oyuncaklar var. 
Ayrıca şiir, resim, kompozisyon yarışmaları düzenleniyor. Ve bu düzenlenen şöyle 
söyleyeyim Şiir 2 (iki) kademe, kompozisyon için 1 (bir) kademe, resim için de 2 (iki) 
kademe yarışma var. Toplamda 5 (beş) kademe. Bu faaliyetler yıllardır yapılmakta. Kepez de 
bulunan okullardaki kardeşlerimize bu yarışmalar düzenleniyor. Bir komisyon oluşturuluyor. 
Bu komisyon dereceye giren çocuklarımızı belirliyor. Tabi ödülle onları anlamlandırmak, 
geleneksel bu konuda belirlenecek olan hediyelerin ödüllerin Encümen Kararı ile 
belirlenmesi. Encümene yetki vereceğiz. Buyurun. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen var 
mı? O halde ödüllerin belirlenmesi için Belediyemiz Encümenine yetki verilmesini kabul 
edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum.  

Gündem 2- Geleneksel Kepez Belediyesi Kayısı Festivali Satranç Turnuvası düzenlenmesi ve 
turnuva kapsamında dereceye girenlere verilecek ödüllerin belirlenmesi için Belediye 
Başkanına ve Belediye Encümenine yetki verilmesi hususunun görüşülmesi. 

NEJLA SULU: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Evet yine 1. Madde gibi görüş beyan etmek isteyen? 

MEHMET NAİR: Uygundur başkanım.  

BİROL ARSLAN: İYİ Parti Grubumuz. 

RUHİ AKKOYUN: Uygundur. 

BİROL ARSLAN: Cumhuriyet Halk Parti Grubumuz.  

MEHMET YAMAN: Uygundur.  

BİROL ARSLAN: Peki. Belediye Başkanına ve Belediye Encümenine yetki verilmesini 
oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum.  

Gündem 3- 2’inci Özgür Kepez Uluslararası Halk Dansları Festivali düzenlenmesi için 
Belediye Başkanına ve Belediye Encümenine yetki verilmesi hususunun görüşülmesi. 
Buyurun. 

NEJLA SULU: Bilgi verdi. 
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BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum. Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım. Geçen yıl bunu 
ilkini gerçekleştirmiştik. 13 (on üç) Ülkeden 1100 (bin yüz) dansçı gelmişti. Çanakkale ye 
konuk olmuştu. Bunun Belediyemize mali bütçesi çok az. Geçen yılki rakam 12.000- (on iki 
bin) TL ye gerçekleştirmiştik. Bu yıl yine aynı şekilde bu festivalin düzenlenmesini 
düşünüyoruz. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen var mı? 

MEHMET NAİR: Uygundur başkanım.  

BİROL ARSLAN: Adalet ve kalkınma Partisi uygundur dedi. İYİ Parti Grubumuz. 

RUHİ AKKOYUN: Uygundur. 

BİROL ARSLAN: Cumhuriyet Halk Parti Grubumuz.  

MEHMET YAMAN: Uygundur.  

BİROL ARSLAN: Uygun dedi. Peki. Belediye Başkanına ve Belediye Encümenine yetki 
verilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür 
ediyorum.  

Gündem 4- Çanakkale Turizm ve Tanıtma Derneğinin talebi üzerine, 13 Aralık 1914’de 
batırılan Mesudiye Zırhlısının şehit olan Çanakkaleli Üsteğmen Ömer Oğlu Ziya’nın 
Beldemizde uygun görülen bir yere verilmesi hususunun görüşülmesi. 

MEHMET YAVAŞ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN: Evet İsim Tespit Komisyonuna gönderiyoruz arkadaşlar. Bu konuda 
görüş beyan etmek isteyen?  

MEHMET NAİR: Uygundur başkanım.  

BİROL ARSLAN: İYİ Parti Grubumuz. 

RUHİ AKKOYUN: Uygundur. 

BİROL ARSLAN: Cumhuriyet Halk Parti Grubumuz.  

MEHMET YAMAN: Uygundur.  

BİROL ARSLAN: Uygundur. Peki o halde Çanakkale Turizm ve Tanıtma Derneğinin talebi 
üzerine, 13 Aralık 1914’de batırılan Mesudiye Zırhlısında şehit olan Çanakkaleli Üsteğmen 
Ömer Oğlu Ziya’nın Beldemizde uygun görülen bir yere isminin verilmesini isim tespit 
komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 
Teşekkür ediyorum.  

Gündem 5- Belediyemiz Meclisinin 05.02.2020 tarih ve 2020/23 sayılı kararı ile İsim Tespit 
Komisyonuna sevk edilen, Gülten ŞİMŞEK’in 27.01.2020 tarihli dilekçesine istinaden Cengiz 
ŞİMŞEK isminin Beldemizde bulunan bir park alanına verilmesi hususunun görüşülmesi. 
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MEHMET YAMAN: Belediyemiz Meclisinin 05.02.2020 gün ve 2020/23 Sayılı kararı ile 
İsim Tespit Komisyonuna sevk edilen, Gülten ŞİMŞEK’ in 27.01.2020 gün ve 63497 kayıt 
numaralı dilekçesi ile Çanakkale Halk eğitim Başkanlığı’nda görev yapan Matematik 
Öğretmeni Sayın ŞİMŞEK isminin Beldemizde uygun bir park alanı veya sokağa verilmesi 
talebi komisyonumuzca incelenmiş olup, yapılan inceleme sonucunda; 1964 yılında Yüksek 
Öğretmen Okulu ve Fen Fakültesini bitirerek, Arı Naci Gökçe Lisesine atanmıştır. Sırası ile 
Turhal-İzmit-Çorum-Kahramanmaraş-Çan-Ayvacık-Bayramiç Liselerinde çalışmış, 
Çanakkale Halk Eğitim Başkanlığı görevinde bulunmuştur. Merkez Ortaokulu Öğretmenliği 
yapmış ve 1992 yılında Bayramiç Endüstri Meslek Lisesi Matematik Öğretmeni iken emekli 
olmuştur. Çevresi tarafından çok sevilen, sayılan 28 sene Matematik Öğretmenliği yapmış ve 
eğitime çok katkı sağlamış bir eğitimcidir. Aramızdan 6 sene önce 05.01.2014 yılında ayrılan 
bu kıymetli insanın adının Beldemiz Boğazkent Mahallesi Postacı Hüseyin Efendi Sokak’taki 
park alanına verilerek “Cengiz ŞİMŞEK Çocuk Parkı” olmasına oy birliği ile karar 
verilmiştir.  14.02.2020 Arz ederim. 

BİROL ARSLAN: Evet değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım komisyondan oy birliği ile 
geliyor. Boğazkent Mahallemizde Postacı Hüseyin Efendi Sokakta bulunan bir çocuk parkına 
hocamızın adını veriyoruz. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen? Yok.  O halde Gülten 
ŞİMŞEK’in dilekçesinde bulunan Beldemizde park alanına adının verilmesini kabul edenler? 
Oy birliği ile kabul edildi. 

Gündem 6- Belediyemiz Meclisinin 05.02.2020 tarih ve 2020/24 sayılı kararı ile İsim Tespit 
Komisyonuna sevk edilen, Sebahat KORKMAZ’ın 27.01.2020 tarihli dilekçesine istinaden 
Şehit Cevdet KORKMAZ isminin Beldemizde bulunan bir park alanına verilmesi hususunun 
görüşülmesi. 

MEHMET YAVAŞ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN: Peki ailenin böyle bir dilekçesi var. O halde dilekçenin iptalini. 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN: Gündemden çekilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Evet oy 
birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum.  

Gündem 7- Belediyemiz Meclisinin 05.02.2020 tarih ve 2020/37 sayılı kararı ile İmar ve 
Bayındırlık Komisyonuna sevk edilen, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, 
Cumhuriyet Mahallesi Pafta: H16C-13C-4D, Parsel: 1104’de kayıtlı taşınmazın kuzeyindeki 
park alanına Trafo Amaçlı 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği. 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.  

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Konu: Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi, parselde 
kayıtlı taşınmazın kuzeyinde yer alan park alanı üzerinde trafo amaçlı 1/1000 ölçekli 
uygulama imar plan değişikliği talebi, Kepez Belediyemiz Meclisi’nin 05.02.2020 tarih ve 
2020/37 sayılı kararı ile İmar komisyonuna havale edilen imar plan değişikliği dosyası 
incelenmiş olup, yapılan incelemede; onaylı Uygulama İmar Planı’nda “Park” kullanımında  
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kalan alanda park alanının yoluna cepheli, kuzeydoğu kısmında trafo alanı ayrılması talebinin, 
paftasında gösterildiği şekilde uygun olduğuna,  3194 sayılı İmar Kanunun 8/b maddesine 
istinaden oy birliği ile kabulüne karar verilmiştir. Belediye Meclisine arz olunur. 02.03.2020.  

BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum. Komisyondan oy birliği ile geliyor. Bu konuda görüş 
beyan etmek isteyen? O halde oylamaya geçiyorum. Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez 
Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi Pafta: H16C-13C-4D, Parsel: 1104’de kayıtlı taşınmazın 
kuzeyindeki park alanına Trafo Amaçlı 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliğini 
oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum.  

Gündem 8- Belediyemiz Meclisinin 05.02.2020 tarih ve 2020/39 sayılı kararı ile İmar ve 
Bayındırlık Komisyonuna sevk edilen, Beldemiz Boğazkent Mahallesi, Pafta: H16C-14D, 
Ada: 297, Parsel: 11’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği 
hususunun görüşülmesi. 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi. 
 
SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kepez Beldesi, Beldemiz Boğazkent Mahallesi, 297 ada, 11 
parsel üzerinde 1/5000 ölçekli nazım imar plan değişikliği, Kepez Belediyemiz Meclisi’nin 
05.02.2020 tarih ve 2020/39 sayılı kararı ile İmar komisyonuna havale edilen imar plan 
değişikliği dosyası incelenmiş olup, yapılan incelemede; onaylı Nazım İmar Planı’nda 
“Ticaret - Konut Alanı” kullanımında kalan alanda; “Turizm - Ticaret Alanı” olarak 
planlanması talebi 3194 sayılı İmar Kanunu’nun, Planlı Alanlar İmar Yönetmeliğine istinaden 
uygun olmadığından,  3194 sayılı İmar Kanunu’nun 8/b maddesine istinaden oy birliği ile 
reddine karar verilmiştir. Belediye Meclisine arz olunur. 02.03.2020. 
 
BİROL ARSLAN: Evet burası yurt. Pansiyona dönüşmesi.  
 
MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi. 
 
BİROL ARSLAN: Komisyonumuz incelemiş oy birliği ile komisyonumuz ret etmiş. Bu 
konuda görüş beyan etmek isteyen var mı? Peki oylamaya geçiyorum. Beldemiz Boğazkent 
Mahallesi, Pafta: H16C-14D, Ada: 297, Parsel: 11’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/5000 ölçekli 
Nazım İmar Plan Değişikliğini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Sayıyoruz arkadaşlar.  
Ret edenler? Saydık mı? Oy birliği ile ret edilmiştir.  
 
Gündem 9- Belediyemiz Meclisinin 05.02.2020 tarih ve 2020/40 sayılı kararı ile İmar ve 
Bayındırlık Komisyonuna sevk edilen, Beldemiz Boğazkent Mahallesi, Pafta: H16C-14D-4A, 
Ada: 297, Parsel: 11’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan 
Değişikliği hususunun görüşülmesi. Buyurun.  
 
MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi. 
 
SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kepez Beldesi, Boğazkent Mahallesi, 297 ada, 11 parsel 
üzerinde 1/1000 ölçekli uygulama imar plan değişikliği, Kepez Belediyemiz Meclisi’nin 
05.02.2020 tarih ve 2020/40 sayılı kararı ile İmar komisyonuna havale edilen imar plan 
değişikliği dosyası incelenmiş olup, Yapılan incelemede; onaylı Uygulama İmar Planı’nda 
BL-5 (Blok Nizam – 5 Kat) yapılaşma koşulunda “Ticaret - Konut Alanı” kullanımında kalan 
alanda; BL-5 (Blok nizam- beş kat) yapılaşma koşulları korunurken “Turizm - Ticaret Alanı” 
olarak planlanması ve “Mevcut yapılarda ortak merdiven ve sahanlık genişliklerinde 1.50 m 
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şartı aranmayacaktır.” Plan notunun eklenmesi talebinin 3194 sayılı İmar Kanunu’nun, Planlı 
Alanlar İmar Yönetmeliği’ne istinaden uygun olmadığından,  3194 sayılı İmar Kanunu’nun 
8/b maddesine istinaden oy birliği ile reddine karar verilmiştir. Belediye Meclisine arz olunur. 
02.03.2020. 
 
BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum. Evet komisyon raporumuzu dinledik. 
Komisyonumuz oy birliği ile ret etti. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen?  
 
MEHMET NAİR: Başkanım ben şunu sormak istiyorum. Ben mi ters anladım. Reddini oy 
birliği ile evet-hayır diyenler de ondan ben el kaldırdım. Reddine evet-hayır diyoruz ya 
komisyon ret etmiş. Evet mi dedik? Hayır mı dedik? Onu merak ettim.   
 
BİROL ARSLAN: Komisyon ret etmiş. Komisyon raporunu oylatmadım. Ben gündemdeki 
maddenin kabul edenler dedim. Kabul edenler olmadı. Ret edenler dedim. Oy birliği ile ret 
edildi.  
 
MEHMET NAİR: Tamam başkanım.  
 
BİROL ARSLAN: Bir öncekinde öyle oyladık. Yine aynı şekilde şimdi 1/1000’liğini yani 
gündemimizin 9. Maddesi 1/1000’liği konuşuyoruz. O halde tekrar okuyorum. Komisyon 
raporu değil, gündem maddesi Beldemiz Boğazkent Mahallesi, Pafta: H16C-14D-4A, Ada: 
297, Parsel: 11’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliğini 
oylarınıza sunuyorum. 1/1000 İmar Plan Değişikliğini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 
Ret edenler? Oy birliği ile ret edilmiştir.  
 
Gündem 10- Beldemiz Boğazkent Mahallesi Pafta: H16C-14D, Ada: 325, Parsel: 11’de 
kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği. 
 
MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.  
 
BİROL ARSLAN: Evet komisyona sevk edeceğiz arkadaşlar. Bu konuda görüş beyan etmek 
isteyen var mı? Komisyonumuz zaten inceleyecek. Görüş beyan etmek isteyen yok. O halde 
oylamaya geçiyorum. Beldemiz Boğazkent Mahallesi Pafta: H16C-14D, Ada: 325, Parsel: 
11’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliğinin komisyona 
sevkini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür 
ediyorum.  
 
Gündem 11- Beldemiz Boğazkent Mahallesi Pafta: H16C-14D-4D, Ada: 325, Parsel: 11’de 
kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği. 
 
MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.  
 
BİROL ARSLAN: Evet aynısı bu da 1000’liği.  
 
MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.  
 
BİROL ARSLAN: Evet komisyona sevk edilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 
Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum.  
 
Gündem 12- Belediyemiz Meclisinin 05.02.2020 tarih ve 2020/41 sayılı kararı ile İsim Tespit 
Komisyonuna sevk edilen, Toprak dede isminin, Beldemizde uygun görülen bir yere verilmesi 
hususunun görüşülmesi.  
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MEHMET YAMAN: İsim Tespit Komisyon Raporu. Belediyemiz Meclisinin 05.02.2020 
gün ve 2020/41 sayılı kararı ile İsim Tespit Komisyonuna sevk edilen, Kepez Belediyesi 
Meclis Üyelerimiz Mehmet YAMAN ve Burçin SOYSAL’ın 05.02.2020 tarihli önergesine 
istinaden Hayrettin KARACA anısına TOPRAK Dede isminin Beldemizde uygun bir park 
alanı veya sokağa verilmesi talebi komisyonumuzca incelenmiş olup, yapılan inceleme 
sonucunda uygun yer bulunamadığından dolayı komisyonda kalmasına oy birliği ile karar 
verilmiştir. 14.02.2020  
 
BİROL ARSLAN: Evet komisyondan kalmasını oylayacağız. Bu konuda görüş beyan etmek 
isteyen? Evet gündemin 12. Maddesi isim tespit komisyonunda kalmasını oylarınıza 
sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum.  
 
Gündem 13- Belediyemiz Meclisi’nin 2020 Nisan ayında yapacağı Meclis toplantı gün tespiti. 
 
 
MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 
 
BİROL ARSLAN: Neden 1 Nisan olduğunu da lütfen açıklar mısın?  
 
MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 
 
BİROL ARSLAN: 1 Nisan Çarşamba, Perşembe ve Cuma bu 3 (üç) günden birinde 
yapacağız. Çarşamba yaparsak Valiliğe imzaya gideceği için Meclis Tutanakları o yüzden 
Çarşamba yapmasını öneriyor bürokratlarımız. Evet 1 Nisan ile ilgili bir o halde 1 Nisan 2020 
tarihinde Nisan Meclisinin yapılmasını oylarınıza sunuyorum. Saati de söyleyin.  
  
MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 
 
BİROL ARSLAN: Peki o halde oylarınıza sunuyorum. Nisan Meclisinin 1 Nisan 2020 
tarihinde Çarşamba saat 14:00 de yapılmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy 
birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Evet önergemize geçiyoruz.  
 
Meclis Başkanlığına İlgi: Kepez Spor Kulübü Derneği Başkanlığının 02.03.2020 tarihli yazısı. 

İlgi yazı ile Beldemiz sınırları içerisinde Amatör Spor Kulübü olarak faaliyet gösteren 
Kepez Spor Kulübü, Belediyemizden 171 (yüzyetmişbir) takım eşofman, 15 (onbeş) adet 
kamp eşofmanı, 100 (yüz) adet antrenman tabak talep edilmekte olup, 5393 Sayılı Belediye 
Kanununun 14. maddesi (Gerektiğinde, Sporu teşvik etmek amacıyla gençlere spor 
malzemesi verir, amatör spor kulüplerine ayni ve nakdi yardım yapar ve gerekli desteği 
sağlar, her türlü amatör spor karşılaşmaları düzenler, yurt içi ve yurt dışı 
müsabakalarda üstün başarı gösteren veya derece alan öğrencilere, sporculara, teknik 
yöneticilere ve antrenörlere Belediye Meclis Kararıyla ödül verebilir) uyarınca bahse 
konu malzemelerin Belediyemizce temin edilerek Kepez Spor Kulübü'ne yardım yapılması 
hususunun Sayın Meclis Heyetince görüşülerek gerekli kararın alınmasını arz ve teklif 
ederim. 04.03.2020 Mehmet YAMAN Belediye Meclis Üyesi. Evet değerli Meclis Üyesi 
arkadaşlarım Beldemizin Spor Kulübü Kepez Spor’un böyle bir malzeme destek talebi olmuş. 
Bunu da ben sizlerin görüşlerinize sunuyorum.  
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MEHMET NAİR: Uygundur. Geçmişte de yapılıyordu başkanım.  

BİROL ARSLAN: Yapılıyordu. Hem malzeme desteği hem ihtiyaçları olduğu zaman nakdi 
yardım yapıyoruz. Bu talepleri 2020’nin ilk talebi malzeme desteği yardımı Adalet ve 
Kalkınma Partisi uygundur dedi. İYİ Parti Grubu. 

RUHİ AKKOYUN: Uygundur başkanım.  

BİROL ARSLAN: Cumhuriyet Halk Parti Grubu.  

MEHMET YAMAN: Uygundur başkanım.  

BİROL ARSLAN: O halde Kepez Spor Kulübüne malzeme yardımı yapılmasını oylarınıza 
sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Değerli 
Meclis Üyesi arkadaşlarım Mart Ayı Olağan Meclisimizi tamamladık. Meclisimizin 
Beldemize, Belediyemize, Ülkemize, İlimize hayırlı olmasını diliyorum. 04.03.2020 

 

 

   BİROL ARSLAN                    BURÇİN SOYSAL           SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN 
BELEDİYE BAŞKANI            MECLİS KATİBİ                   MECLİS KATİBİ 
 


